
 

 

Møde: Skolebestyrelse 

Dato: 29.11.2023 

 

Deltagere: Kim, Rasmus, Louise, Kasper, Ove, Britt, Henriett, Jan og Pernille 

Fraværende: Mie og Lizette 

 

Indhold Ansvarlig Tid Referat Hvem gør hvad? 

 1. godkendelse af 
referat 
 

OD   
Sommerfesten 4.6.2024, er lagt i 
kalenderne.  
 
Vi må ikke Lægge navne af 
medarbejdere på lukket 
FB- gruppe. Så vi kan derfor ikke 
have navne på de personaler der er 
på de forskellige dage. 
 
Elevrådet: 

- Ove har undersøgt i forhold 
til, hvem der står for 
elevrådet. Der er i år ikke 
nogen ansvarlig for 
elevrådet. Ove lover, at vi 
fremover skal have et 
elevråd. Det vil blive taget op 
på LMU, hvem der skal på 
posten. 

- Kasper foreslår, at der evt. 
Kunne være en repræsentant 
i stedet for et helt elevråd. Så 
kan vedkommende få input 
fra de forskellige baser. 

 
Hjemmeside: 

- Hjemmesiden fungerer nu. 
 

 

 2.  meddelelser fra         
ledelsen 
 

OD   
Besøg af Skoleudvalgsformanden og 
BUF-direktøren: 
 

 



 

- Vi havde besøg d. 9. 

november. 

- Vi havde meget fokus på, 

hvad der fungerer på HH. 

- Vi fortalte dem hvor vi bliver 

presset i forhold til de nye 

budgetbesparelser. 

- Vi fortalte at vi synes det var 

ærgerligt at vi ikke længere 

kan bruges som 

“vidensbank” i forhold til 

inklusion og mellemformer. 

De var meget lydhør og vil se 

om det kan ændres, så det 

stadig vil være en mulighed. 

- Vi havde en god oplevelse og 

gik derfra med følelsen af, at 

vi var blevet hørt og at nogle 

punkter vil blive taget op i 

udvalgene.  

  

 Nyansættelser: 
- Vi fik i går besat 2 pædagoger 

til ledige stillinger i 
indskolingen.  

- De starter begge 1.1.24 
 
 Etablering af ekstra lokale: 

- Snoozelrummet er blevet 
gjort mindre, så der bliver 
etableret et ekstra 
fælleslokale til en af baserne. 

- Håndværkerne er i øjeblikket 
i gang med at sætte væg op 
og skulle gerne være klar til 
jul.  

 
 Tilsynsbesøg: 

- Køge Kommune har valgt, at 
de i år vil afholde tilsyn med 
kommunens specialskoler.  

- Vi fik et anmeldt tilsyn og til 
foråret kommer de tilbage på 
et uanmeldt tilsyn. 



 

- De var ude i 2 baser, hvor de 
snakkede med elever og 
lærere omkring alder, 
klassetrin, uddannelse osv. 

- De var meget begejstrede for 
besøget i klasserne.  

- Der var et lille hak i glæden i 
form af, at vi ikke helt lever 
op til minimumstimetallet i 
forhold til undervisningen i 
udskolingen. (7.-9. Kl.). Dette 
får vi rettet op på, så det 
bliver ajourført pr. 1. januar 
2024. Der har været 
reduceret fra vores side af 
pædagogiske årsager, men 
det holdt desværre ikke. 

- Generelt var de imponerede 
over, hvor godt styr der var 
på alle tingene (både 
undervisning og det 
administrative). 

  

 3. Statistik 
magtanvendelser/ vold 
og trusler 

   
Overblik over vold og trusler fra 
januar ‘23: 
 

- Vi har haft 88 tilfælde af vold 
og trusler fra januar ‘23 til 
31.10.23. Disse er fordelt på 
15 forskellige elever. 

 
- Jan. - marts = 29 
- April – juli = 16 
- Aug.-okt. = 43 

 
- Januar og august efter de lidt 

længere ferier er statistisk 
set lidt værre end de andre 
perioder – eleverne reagerer 
ofte på fravær på skolen.  

- En enkelt elev står for 25 af 
de 88 tilfælde. Barnet er 
under udredning og der skal 

 



 

laves en børnefaglig 
undersøgelse. 

 

 4. Økonomi 
 

   
- Dette års budget holder og vi 

regner med, at der vil være 
et overskud på omkring 
100.000 når året slutter. 

- Pernille har givet en grundig 
gennemgang af næste års 
budget. Dette vil blive lagt ud 
til skolebestyrelsen. 

 

 

 5. Fra 
forældrebestyrelsen 

   Forretningsorden: 
 

- Skolebestyrelsen har d.d. 
godkendt 
forretningsordenen. 

 
Foredragsholder: 
 

- Pengene er sat af til 
foredragsholderen (10.000) 

- Anne Skov Hansen har selv 
ADHD og er god til at dele ud 
af viden omkring området 
både fra børne- og 
voksenperspektiv.  

- Fra skolens side forslås det, 
at det kunne blive i 
forlængelse/forbindelse med 
et personalemøde  

 

 

Eventuel    
Skolebestyrelsesmøde d. 13.12.23 er 
aflyst. 
 
Louise spørger ind til hvordan vi 
kommer videre med legeplads.  
Ove har spurgt “opad”, men har ikke 
hørt noget. Ove rykker hos 
skolechefen og spørger, om der er 
noget nyt.  
 

 
 
 
 
Ove kontakter 
skolechefen i forhold 
til legepladsen.  

     



 

 

Dagens møde indledes med en budget ‘24 gennemgang af Pernille. 


